
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Fredag 1. september 2023  
Møte: 6 – sesong 2022/23  
Sted: Hytta til Harald på Fuglevik 
Tid: 16:30 – 19:00  
 
Til stede: Anders, Ray, Finn Morten, Harald og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Ray 
Referent: Bent  
 
  1. Godkjenning av innkalling og referat (alle) 
  2. Nytt fra klubbene (Ray) 
  3. Økonomi (Finn Morten) 
  4. Håndboka 23/24 (Bent/Ray) 
  5. Samarbeidspartnere (Anders/Ray/Harald) 
  6. Nettsider (Bent/Anders) 
  7. Groundhopping (Bent/Ray) 
  8. Aktiviteter SBF (Ray)   
  9. Styresammensetting neste periode i SBF (alle) 
10. Årsmøtedato 2023 (alle) 
11. Supportercupen 2024 (alle) 
12. Eventuelt 
 
 
1. Møteinnkalling godkjent. Styret gikk igjennom oppfølgingspunktene. 

 
2. Det er fortsatt liten aktivitet i noen få supporterklubber. Oppfølging: Ray følger opp og 

setter opp forslag til innstilling av medlemskap til neste styremøte. 
 

3. Finn Morten gikk igjennom regnskapet pr. 29. august. Fotballreiser har ikke betalt for 
annonse og banner på hjemmeside. Harald følger opp dette. Alle i styret må sende Finn 
Morten oversikt over reiseutgifter snarest mulig og seinest 15.september. Styret 
godkjente at regnskapet tillot å benytte samme satser på honoraret som ble bestemt på 
årsmøtet i 2022.  

 
4. Styret er meget fornøyd med håndboka 2023/24. Derbys supporterklubb sender den ut til 

alle sine medlemmer. 
 

5. Ansvarlige for SBFs ulike samarbeidsavtaler gikk igjennom status på disse. Styret enige 
om å forsøke å få på plass en til to nye avtaler. Harald holder i dette.  

 
6. Anders har vært i kontakt Ketil Jacobsen om hvilke konkrete utfordringer SBF har med 

hjemmesiden.  
 

7. Fortsatt stor interesse for banehopping. Bent har oppdatert informasjon om klubber og 
baner for sesongen 2023/24. Forslag fra Ray om å lage en «groundhopper» t-skjorte i 
samarbeid med supporter.no. Ray og Bent jobber med dette.  

 
8. Styret ønsker flere aktiviteter blant medlemmene og satser på en «quiz» kveld på nett 

med arbeidsdato 10. oktober. Harald foreslo at SBF skal forsøke å få til en fellestur i 
løpet av sesongen 2023/24.  

 



9. Alle i styret ønsker gjenvalg til neste sesong. Anders, som tidligere har sagt at han vil gi 
seg, er villig til å fortsette hvis han kun kan få jobbe med Supportercupen og ikke trenger 
å møte på hvert styremøte. Resten av styret synes dette er en god løsning. Styret ønsker 
likevel å få med et styremedlem til og laget en «stillingsannonse» som sendes 
supporterklubbene og legges på hjemmesiden.  

 
10. Årsmøtet berammes til lørdag 4. november på The Scotsman i Oslo 

 
11. Styret enig om at lørdag 8. juni er den beste for Supportercupen. Det er uken etter finalen 

i Champions League og en uke før EM-sluttspillet starter.  
 

12. Neste styremøte er berammet til mandag 16. oktober på kontoret til Harald på Røa.  
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 


